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УПРАВНИ ОДБОР 
Број: службено/? 
Датум: 04.3.2025. године 
 

 На основу члана 17-19. Статута Удружења геодетских и грађевинских школа 

Србије, одржана је осамнаеста седница Управног одбора Удружења геодетских и 

грађевинских школа Србије, у четвртак 04.3.2025. године, са почетком у 1500  часова. 

Седница је одржана онлајн. 

 
 
Седници Управног одбора Удружења присуствују: 
 

1. Исо Планић – председник Удружења, Политехничка школа  Суботица 
2. Зорица Ранчић – потпредседник Удружења , АТШ Београд 
3. Васко Николов - секретар Удружења, МТШ „14.октобар“ Краљево 
4. Милица Јевтић, АТШ Београд 
5. Снежана Пандуровић Алексић, Геодетска техничка школа Београд 
6. Жељко Савић, ТШ „ Милева Марић- Ајнштајн“ Нови Сад 
7. Раде Зејак, Грађевинска школа Београд 
8. Биљана Чорбић,  ГТШ“Бранко Жежељ“Београд 
9. Бојана Орчић Кадијевић,  Политехничка школа  Суботица 
10. Сретен Васић, ГТШ “Неимар” Ниш 
11. Немања Јоксимовић, Прва техничка школа Крагујевац 

 
 

Одсутни чланови Управног одбора: 
1. Бранко Голоскоковић, Техничка школа Ваљево 
2. Надежда Миловановић - Политехничка школа “М.Миланковић” Крушевац 

 
Седници Управног одбора присуствују и чланови Надзорног одбора 

1. Иван Стакић – председник, директор ТШ “Радоје Љубичић” Ужице 
 

Седници присуствују и: 
 

1. Ирена Госпавић-председник Стручног одбора,  ТШ  “Радоје Љубичић” Ужице  
2. Верица Нинковић- Политехничка школа  Суботица  
3. Мехо Цамовић, Школа за дизајн текстила Нови Пазар 
4. Живко Милентијавић, Косовска Митровица 
 

 
 

 
 
 

улица:        Максима Горког   38,  
24000 Суботица 
тел/факс:   024/ 663 – 100; 
е-маил:      udruzenje.gradj@gmail.com 
ПИБ: 107261273;                                             МАТИЧНИ БРОЈ: 28061480 
Текући рачун: 325-9500600025520-23  Војвођанска банка-ОТП 

mailto:udruzenje.gradj@gm
http://www.nbs.rs/rir_pn/pn_rir.html.jsp?type=rir_results&lang=SER_CIR&konverzija=no#5


 
За Седницу Управног одбора Удружења предложен  је следећи: 

 

Д  Н  Е  В  Н  И      Р  Е  Д 

1. Усвајање записника са претходне седнице – известилац Зорица Ранчић, 
потпредседник Удружења; 

2. Одлука о одржавању 34. Републичког такмичења УГГСС; 
3. Текућа питања; 

 
Пошто  је констатовао да постоји кворум за рад и поступање, a  да су одсутни чланови 

Управног одбора  оправдали одсуство са седнице, Исо Планић, председник Удружења је 
поздравио присутне. Такође, пожелео је добродошлицу колегиници Биљани Чорбић, 
новоименованој директорки ГТШ “Бранко Жежељ“. 

Потом се кренуло са реализацијом дневног реда како је то и предложено. 
 
АД 1. 
 
Након образложења подпредседнице  Удружења, записник са претходне  17. седнице  

усвојен је једногласно. 
  
 
АД 2.  
 
Ирена Госпавић – председница Стручног одбора, из ТШ “Радоје Љубичић” Ужице, 

известила је чланове УО да је Стручни одбор упутио мејл свим школама за захтевом да се 
изјасне о томе да ли су за одржавање, одлагање или отказивање 34. Републичког 
такмичења УГГСС, узимајући у обзир актуелну ситуацију у вези обустава и блокада наставе 
у школама. Све школе које су одговориле на мејл, изјасниле су се за отказивање такмичења. 
Анкетирање је извршено и путем Вибер групе Удружења, на којој су такође сви гласали за 
одлагање такмичења за следећу школску годину. 

Васко Николов, секретар Удружења, констатовао је да су сви грађевински факултети 
у блокади и да израда задатака за такмичење може бити проблем, иако су сарадници са 
факултета изразили спремност да помогну колоко је могуће. 

Снежана Пандуровић Алексић, Геодетска техничка школа Београд, рекла је да се 
одржавају само нека спортска такмичења. Обзиром да се настава у Геодетској техничкој 
школи одржава, школа ће организовати школско такмичење из Геодетског мерења. Такође, 
изнела је став да услови рада и одвијање наставе нису исти у свим школама, те да  
такмичари на евентуалном такмичењу не би били равноправни. 

Исо Планић  
Након краће дискусије, сви присутни чланови УО су се изјаснили и једногласно је 

донета 
Одлука: 

Отказује се 34. Републичко такмичење УГГСС за школску 2024/2025. годину 
 
 
АД 3. 
 
Снежана Пандуровић Алексић је, испред Издавачког савета, присутне известила о 

статусу 7 рукописа које је Министарсво проследило ЗУОВ-у на даље одлучивање. Рукописи 
за 4 приручника су „сигурна“ (4 из геодетских мерења), 2 рукописа ће бити у форми радних 
свески, док је рукопис за један приручник проблематичан. Очекује се да до летњег распуста 
буду одобрена 4 поменута приручника. 

Васко Николов је говорио о најновијем Иницијалном предлогу стандарда 
квалификација за Грађевинског техничара. Иницијални предлог је израђен под 



покровитељством ГИЗ-а, а Предлагач је УГГСС.  Изнео је став да Иницијални предлог није 
добро урађен, да су додате /проширене компетенције и да су у оквиру одређених дужности 
предвиђени задаци који су у супротности за законском регулативом. Васко Николов сматра 
да је проширење компетенција такво да би за њихово постизање требало много више 
часова из стручних предмета, а што није могуће. Уједно би се отворио проблем утврђивања 
компетенција на стручној матури, обзиром да се оне могу проверавати у највише 2 дана. 
Процена ЗУОВ-а је да постоје методолошки пропусти у изради Иницијалног предлога. 
Очекује да ће се радити паралелно на изради стандарда компетенција за Грађевинског 
техничара и Архитектонског техничара. 

Васко Николов је присутне обавестио да нема посебних новина у подручју рада. 
Инцијатива за образовни профил Техничар за одржавање објеката је проблематична због 
увођење професионалних управника и става Привредне коморе по том питању. Очекује се 
да ће се објавити Приручник за завршни испит Оператера основнох грађевинских радова. 

Биљана Чорбић,  ГТШ“Бранко Жежељ“ Београд, известила је присутне да се у настави 
предмета Бетон примењују важећи прописи, односно еурокодови. ЗУОВ је прихватио да се 
задаци за стручну матуру раде у дуплом „формату, а да школе бирају формат задатака у 
зависности од тога да ли примењују еурокодове или раде по старом. 

Жељко Савић, ТШ „ Милева Марић- Ајнштајн“ Нови Сад, изнео је утиске о проблемима 
одржавања наставе у условима блокаде школе од стране ученика. У краткој дискусији, 
размењени су утисци осталих присутних. 
 

 
Након што је исцрпљен дневни ред седница је завршена у 1630 сати. 

  
      

                      ПРЕДСЕДНИК  
Удружења геодетских и грађевинских      
                          школа   Србије 

                            Исо Планић.  


